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Protokół nr 2/2023 

z posiedzenia Komisji Porządku Publicznego 

w dniu 8 lutego 2023 roku 

 

WAK.0012.3.2.2023 

 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

 

Posiedzenie Komisji odbyło się w Komendzie Powiatowej Państwowej Straży 

Pożarnej w Legionowie. Przewodniczący komisji Pan Piotr Choroś otworzył posiedzenie, 

witając członków komisji i obecnych gości. Lista obecności Radnych i Gości na posiedzeniu 
stanowi załącznik Nr 1 i Nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Bezpieczeństwo publiczne w Powiecie Legionowskim. Sprawozdania za 2022 rok: 

a) Komendanta Powiatowego Policji; 

b) Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej 

4. Informacja Prezesa Legionowskiego WOPR. 

5. Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku przy Staroście.  

6. Zaopiniowanie projektów uchwał będących w kompetencji komisji. 

7. Wolne wnioski. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Przewodniczący komisji przystąpił do głosowania w sprawie przyjęcia zaproponowanego 

porządku obrad: 

 

6 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących. 

 

 

3. Bezpieczeństwo publiczne w Powiecie Legionowskim. Sprawozdania za 2022 

rok: 

a) Komendanta Powiatowego Policji; 

 

Ocena Stanu Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego na terenie działania Komendy 

Powiatowej Policji w Legionowie za 2022 rok – stanowi  załącznik nr 3                      

do protokołu.  

 

Przewodniczący komisji zwrócił się z prośbą do Zastępcy Komendanta o omówienie 

sprawozdania za 2022 rok. 

 

Pan Janusz Sochocki przedstawił prezentację – stanowi załącznik nr 4                     

do protokołu. 

 

Przewodniczący komisji podziękował za omówienie tematu i zaproponował 

dyskusję, w której kolejno udział wzięli. 
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Pan Zenon Kuska powiedział, że otrzymał informację, że w Legionowie są salony 

gier. Jeden jest zlokalizowany prawdopodobnie w pawilonach na ul. Jagiellońskiej, 

a drugi na Targowisku.  

 

Pan Janusz Sochocki powiedział, że ten problem jest realizowany wspólnie                    

z funkcjonariuszami Urzędów Celnych. Dodał, że około dwóch miesięcy temu, 

czynności dotyczące likwidacji takiego punktu, były realizowane na                                

ul. Jagiellońskiej. Zaznaczył, że zgłoszenie Radnego będzie sprawdzone.  

 

Pan Przemysław Cichocki odniósł się do przedstawionej w prezentacji ilości włamań, 

która wzrosła względem roku 2021. Dodał, że rozmawiając z mieszkańcami 

odczuwalny jest niepokój w tej sprawie, ponieważ do prób włamań dochodzi już 

nawet w ciągu dnia. Zapytał, czy są prowadzone statystyki dotyczące właśnie tych 

nieudanych prób włamań? 

 

Pan Janusz Sochocki odpowiedział, że nie ma prowadzonych oddzielnych statystyk 

dotyczących tylko prób włamania. Podana ilość obrazuje i próby i dokonane 

włamania. 

 

Pan Przemysław Cichocki zapytał, czy odbierane jest więcej takich zgłoszeń jeżeli 

chodzi o obecny rok, ponieważ dociera do niego bardzo dużo sygnałów o kolejnych 

włamaniach? Zapytał, czy da się to jakoś zabezpieczyć oprócz częstszych patroli, 

ponieważ niepokój wśród mieszkańców narasta. 

 

Pan Janusz Sochocki powiedział, że jest nieznaczny wzrost ilości odnotowanych 

zdarzeń, szczególnie jeżeli chodzi o piwnice w Legionowie. Dodał, że Komenda stara 

się zwiększyć ilość służb i przeprowadzać działania w tym zakresie. Zaznaczył,           

że faktycznie tak jest, że zarówno służby kryminale, jak i dzielnicowi chodzą po 

terenie osiedli. Dodał, że od marca będą dostępni słuchacze z CSP w Legionowie, 

którzy będą dyslokowani w ciągu dnia do pełnienia służb na terenie miasta i osiedli, 

aby sprawdzać te zagadnienia w określonych miejscach.     

 

Pan Janusz Sochocki powiedział, że widoczny jest wzrost przestępczości pospolitej, 

która wydawało się, że została wyeliminowana, np. kradzieże w sklepach.   

 

Pan Jacek Szczepański zapytał odnośnie przestępczości narkotykowej. Czy na 

terenie powiatu został odnotowany wzrost w tym zakresie?  

 

Pan Janusz Sochocki odpowiedział, że nie została ujawniona żadna wytwórnia 

narkotyków na terenie powiatu. Natomiast dealerzy, którzy zostali zatrzymani 

kupują w Warszawie i dystrybuują na terenie powiatu.  

 

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń w dyskusji, Przewodniczący komisji 

podziękował za omówienie tematu i przystąpił do realizacji kolejnego podpunktu 

porządku obrad.  

 

b) Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej. 

 

Przewodniczący komisji zwrócił się z prośbą do Zastępcy Komendanta o omówienie 

sprawozdania za 2022 rok. 
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Pan Karol Mendak przedstawił prezentację – stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Przewodniczący komisji podziękował za omówienie tematu i zaproponował 

dyskusję, w której kolejno udział wzięli. 

 

Pan Przemysław Cichocki zapytał jaki jest koszt podnośnika hydraulicznego, który 

KP PSP w Legionowie chciałaby wymienić? 

 

Pan Karol Mendak odpowiedział, że trudno szacować taki koszt, ponieważ 

proponowana jest wymiana podnośnika hydraulicznego lub zakup drabiny. 

Zaznaczył, że 40-metrowa drabina kosztuje ok 3.200.000,00 zł.  

 

Pan Piotr Choroś podsumował, że zgłoszeń w ubiegłym roku było bardzo dużo,         

ale w jego ocenie dużo wyjazdów wygenerowało chyba przejście frontu burzowego. 

Wyraził nadzieję, że ten rok będzie spokojniejszy.  

 

Pan Przemysław Cichocki podziękował za zaangażowanie w pracę i dbanie                     

o bezpieczeństwo mieszkańców. Podziękował zarówno policji jak i straży, za różne 

formy edukacji, np. spotkania z młodzieżą w szkołach.  

 

Kolejno zaproponował, aby może Starostwo Powiatowe przeprowadziło wspólnie ze 

służbami akcję informacyjną, np. w kontekście nieużywania smartfonów podczas 

jazdy samochodem.  

 

Pan Karol Mendak powiedział, że KP PSP w Legionowie dołącza się również do każdej 

akcji medialnej, promocji bezpieczeństwa, która jest organizowana przez Komendę 

Główną lub Komendę Wojewódzką.  

 

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń w dyskusji, Przewodniczący komisji 

przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.  

  

 

  

4. Informacja Prezesa Legionowskiego WOPR. 

 

Przewodniczący komisji zwrócił się z prośbą do Prezesa Legionowskiego WOPR                         

o przedstawienie informacji. 

 

Pan Krzysztof Jaworski omówił sprawozdanie – stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Przewodniczący komisji podziękował za omówienie tematu i zaproponował dyskusję,              

w której kolejno udział wzięli. 

 

Pan Jacek Szczepański odniósł się do kwestii, którą poruszał już kilka lat wcześniej Pan 

Krzysztof Jaworski, a mianowicie do monitorowania miejsc niebezpiecznych, a konkretnie 

o miejscu przy Dzikiej Plaży w Nieporęcie obok kąpieliska. Dodał, że ten problem został 

zgłoszony również Dyrektorowi Zarządu Zlewni w Dębem, który obiecał zająć się tą sprawą.   

 

Pan Krzysztof Jaworski powiedział, że w ubiegłym roku pojawiła się duża czerwona boja 

zamontowana właśnie w tym miejscu, która została zakupiona przez Gminę Nieporęt. 
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Zaznaczył, że spełniła ona swoją rolę i nie było w tym miejscu żadnego utonięcia w roku 

ubiegłym. Podkreślił, że nie ma gwarancji, że to będzie działało w dalszym ciągu. A gdyby 

„ta dziura została zasypana” to problem zostałby rozwiązany. 

 

Pan Zbigniew Garbaczewski zasugerował, że może należałoby skontaktować się 

bezpośrednio z placówką Wód Polskich w Dębe w tej sprawie.  

 

Pan Krzysztof Jaworski przychylił się do propozycji radnego. 

 

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń w dyskusji, Przewodniczący komisji przystąpił do 

realizacji kolejnego punktu porządku obrad.  

    

 

 

5. Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku przy 

Staroście.  

  

Przewodniczący komisji zwrócił się z prośbą do Naczelnika Wydziału Zarządzania 

Kryzysowego o omówienie tematu. 

 

Pan Janusz Głogowski przedstawił sprawozdanie – stanowi załącznik nr 7 do protokołu.   

 

Przewodniczący komisji podziękował za omówienie tematu i zaproponował dyskusję.             

W związku z brakiem zgłoszeń, przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.   

 

 

 

 

6. Zaopiniowanie projektów uchwał będących w kompetencji komisji. 

 

Przewodniczący komisji zwrócił się z prośbą do Naczelnika Wydziału Zarządzania 

Kryzysowego o omówienie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za 

usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów pływających z obszarów wodnych 

położonych na terenie Powiatu Legionowskiego w 2023 roku.  

 

Pan Janusz Głogowski powiedział, że podjęcie uchwały przez Radę Powiatu wynika z ustawy 

o samorządzie powiatowym oraz ustawy o bezpieczeństwie osób przebywających na 

obszarach wodnych. Dodał, że taka uchwała procedowana jest corocznie, ponieważ 

zmieniają się stawki opłat za usuwanie tych obiektów i na rok 2023 zostały ustalone 

zgodnie z Obwieszczeniem Ministra Finansów z dnia 28 lipca 2022 roku w sprawie 

maksymalnych opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów 

pływających na rok 2023. Dodał, że wzrost stawek w stosunku do roku poprzedniego 

wynosi: 

1) usunięcie roweru wodnego lub skutera wodnego – 8 zł; 

2) usunięcie poduszkowca – 15 zł; 

3) usunięcie statku o długości kadłuba do 10 m – 18 zł; 

4) usunięcie statku o długości kadłuba do 20 m – 22 zł; 

5) usunięcie statku o długości kadłuba powyżej 20 m – 29 zł.   

  Podsumował, że stawki w roku 2023 roku wynosić będą: 

1) usunięcie roweru wodnego lub skutera wodnego – 73 zł; 
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2) usunięcie poduszkowca – 46 zł; 

3) usunięcie statku o długości kadłuba do 10 m – 165 zł; 

4) usunięcie statku o długości kadłuba do 20 m – 202 zł; 

5) usunięcie statku o długości kadłuba powyżej 20 m – 267 zł.   

 

Pan Janusz Głogowski powiedział, że zaproponowane stawki są maksymalne odnosząc się 

do wspomnianego Obwieszczenia Ministra Finansów w tej sprawie. 

 

Przewodniczący komisji podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował 

dyskusję. W związku z brakiem zgłoszeń, przystąpił do procedury głosowania. Wynik 

głosowania:  

 

7 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących. 

 

 

 

7. Wolne wnioski. 

 

Brak wolnych wniosków. 

 

 

 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Posiedzenie komisji zamknął Przewodniczący Pan Piotr Choroś.  

 

 

 

 

 

 

 

Przewodniczący 

Komisji Porządku Publicznego 

        

        Piotr Choroś 

Protokół sporządziła 
Agata Szraga 

 


